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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1746 Hastigheten på tågen mellan Göteborg och Borås

Diskussionen om val av typ av järnvägsräls på sträckan Göteborg–Borås har 
pågått länge. Regeringen anser att det är räls för höghastighetståg som ska 
byggas. Frågan är vad regeringen menar med detta.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka hastigheter anser ministern och regeringen att tågen maximalt ska kunna 
köras på sträckan Göteborg–Borås:  Är det 320 kilometer i timmen eller mer, 
som det talades om i början, eller har man landat på räls som möjliggör 
maximala hastigheter på runt 220–250 kilometer i timmen?

………………………………………

Jan Ericson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-10
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00


